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Interpelacja nr 118 w sprawie rozpoczęcia prac projektowych - budowa ścieżki pieszo-rowerowej 
wzdłuż ulicy Wylotowej. 

 

Szanowny Panie Prezydencie 

 

Chciałbym zwrócić uwagę na istotną dla wielu mieszkańców kwestię budowy 

chodnika/ścieżki rowerowej wzdłuż ulicy Wylotowej. Poniżej przesyłam treść maila od 

jednego z mieszkańców.   

„Pragnę ponownie zgłosić się do Państwa z prośbą o wybudowanie chodnika wzdłuż 

ulicy Wylotowej.  Podobnie jak sąsiedzi mam dzieci w wieku szkolnym i jestem codziennie 

pełny obaw, czy uda się dzieciom cało i zdrowo dojść poboczem do przystanku autobusowego. 

W trakcie okresu jesienno-zimowego często pobocze nie nadaje się, żeby tamtędy spacerować 

i dzieci zmuszone są iść sroga po, które samochody pędzą z dużą prędkością.  Czy musi dojść 

do tragedii, żeby cokolwiek się tu zmieniło? Mam nadzieję, że nie i prezydent razem z radnymi 

znajdziecie pieniądze na budowę chodnika.” 

Oczywiście zdaje sobie sprawę, że znalezienie środków na budowę ścieżki w tym roku 

może być trudne, aczkolwiek powinniśmy zacząć od przygotowania projektu. Podobnie jak 

kolejny etap budowy ścieżki nad Kłodawką – cytując z strony UM „ta inwestycja przełoży się 

bezpośrednio na dostęp do terenów atrakcyjnych przyrodniczo, zdrowie, kondycję, 

wypoczynkową funkcję czasu wolnego oraz skomunikowanie dróg rowerowych dwóch 

gospodarczych obszarów, współpracujących ze sobą gmin” (MG6) 

Proszę o podjęcie odpowiednich działań w celu uzyskania środków z funduszy 

europejskich pozwalających sfinansować 85% zakładanych prac, podobnie jak przy ścieżce nad 

Kłodawką.  
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